
 

 Hørby, 19-08-2013  

Fremmødte: 

Peer Andersen (PA) - (Referent), John Lygaard (JL), Søren Møller Andersen (SMA), Arne Skovshoved 

Andersen (ASA), Bo Nielsen (BN), Ivan Jeppesen (IJ), Jan Ulrich (JU), Gunnar Steensgaard-Andreasen (GSA), 

Jan Schunck (JS). 

Afbud: Ivan Jeppesen (IJ)  

 

Referat af bestyrelsesmøde 19-08-2013: 

Dagsorden: 

1) Aktioner fra sidste møde: 

a) Pris containerskur (Jan U.) 

b) Emhætte – pris og installationsforslag (Søren) 

c) Status havnen, havneudvalg og plan for pæle med råd i toppen. (Jan U.) 

d) Velkomstfolder (John) 

2) Status rengøring – endelig beslutning om lønforhøjelse 

3) Status pligtarbejde (Søren & Jan U.) 

4) Eventuel aftale med kommunen om renholdelse af parkeringsplads og sti langs stranden. 

5) Evt. 

 

Referat: 

Ad 1a) Jan Ulrich havde ikke fået fremskaffet tilbud på containerskur. Bestyrelsen vedtog efter en længere 

diskussion at henlægge punktet. 

Ad 1b) Søren fremfører at pris på emhætte er max. 4000,- og at denne kan hænges i fire kæder og 

aftrækket føres gennem væggen. Bestyrelsen afviste forslaget med 4 stemmer imod og 3 for. 

Ad 1c) Jan Ulrich oplyser at pælene undersøges i den kommende uge (uge 34/35 - 2013) 

Ad 1d) John fremlagde den reviderede velkomstfolder, der med få ændringer blev vedtaget og fremover 

fremsendes til nye medlemmer. 

Ad 2) Det blev vedtaget at give Lucy, der gør rent på toiletter og klubhus lønforhøjelse, da vi er meget 

tilfredse med rengøringen. (600 / uge om sommeren og 400 / uge om vinteren). 

Ad 3) Indkaldelse til pligtarbejdet har været en stor succes. Mange medlemmer har været involveret og 

havnearealerne fremstår pæne og ryddelige – og især fri for ukrudt. 



Nogle medlemmer har dog ikke mødt frem hvilket efter gennemgang af bestyrelsen vil blive behandlet i 

henhold til reglerne. 

Ad 4) SMA orienterede om samtale med kommunen vedr. klubbens eventuelle overtagelse af flere af 

kommunens forpligtelser på Hørby Havn, herunder under hvilke betingelser det kunne finde sted. Jan Ulrich 

indkalder Lise Skov fra Holbæk Kommune (Havneafdelingen) for at drøfte indholdet og betingelserne 

nærmere. PA deltager. (JU) 

Ad 5 Evt.) 

SMA foreslår etablering af trailerparkeringsplads for trailerbåde på landarealet. Efter en længere drøftelse 

af betingelserne, herunder græsslåning omkring disse trailerbåde, blev det vedtaget at indføre ordningen 

på forsøgsbasis i 2014. Pris i henhold til takstblad. Bådene kan kun stå på pladsen mellem bådisætning og 

bådoptagning. Der er ikke mulighed for vinteropbevaring. Depositum for manglende græsslåning blev 

drøftet. PA laver udkast til aftale, der fremlægges til næste bestyrelsesmøde. Ordningen evalueres i 

efteråret 2014. (PA) 

ASA vil gerne gennemgå nøglesagen på næste møde. 

 

 

Næste ordinære bestyrelsesmøde: 07-10-2013 kl. 19:00 – Gunnar laver mad. 

 

Peer Andersen – Referent. 


